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Czaplinek, 07.10.2021 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoiu i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 07.10.2021 r. 

W dniu 07.X.2021 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 
poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Omówienie możliwości realizacji zadań z Powiatem Drawskim 
na terenie Gminy Czaplinek 

2. Sprawy różne. 

Ad 1) Propozycje zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych na terenie 
Gminy Czaplinek omówił pan Marek Młynarczyk. Gmina zaproponowała 
realizację następujących zadań: 

1. Przebudowa ulicy Poznańskiej z chodnikami i odwodnieniem. 
2. Wykonanie projektu budowlanego przebudowy drogi w ulicy 

Czarnkowskiego wraz z siecią kanalizacji deszczowej. 
3. Wykonanie projektu przebudowy ulicy Moniuszki. 
4. Wykonanie projektu budowlanego przebudowy drogi w ul. Słonecznej 

i w ulicy Młyńskiej. 
5. Wykonanie projektu budowlanego przebudowy drogi w ul. 

Słowackiego wraz z siecią kanalizacji deszczowej. 
6. Wykonanie projektu budowlanego przebudowy drogi powiatowej 

na odcinku Cieszyno - Siemczyno. 

Radny Maciej Bernat zadał pytanie czy 1 propozycja będzie realizowana z środków 
własnych czy liczymy na jakieś dofinansowanie do tej inwestycji. Pan Marek 
Młynarczyk poinformował, że liczymy na środki finansowe z tzw. ,,Polskiego 
Ładu" i dopiero, gdy otrzymamy wsparcie będziemy to zadanie realizować wspólnie 
z Powiatem Drawskim. Radny Maciej Bernat poinformował, że należy mocno 
zastanowić się nad realizacją inwestycji nr 6 - bo jest to "widzi mł r się 
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przewodniczącego RM". Burmistrz odpowiedział, że były dyrektor ZDP pan Kot 
poinformował, że realizacja tego zadania nie będzie możliwa, bo ta inwestycja się 
nie wybroni. Droga ta powinna mieć odpowiednią szerokość, nośność a będzie 
użytkowana głównie w okresie letnim. 
Głos w tej sprawie zabrał pan Zbigniew Dudor, który uważa, iż należy realizować 
różnego rodzaju projekty, bo projekty są pewnego rodzaju inwestycją. 

Radny Marcin Czerniawski uważa, że inwestycja nr 6 powinna być uwarunkowana 
tym, że włącza się również Gmina Złocieniec(bo część tej drogi przebiega przez tą 
gminę) i należałoby tą kwestię wyjaśnić dokładnie biorąc pod uwagę zaangażowanie 
naszej Gminy i Powiatu Drawskiego. 

Ad 2) W sprawach różnych głos zabrał radny Marcin Czerniawski, który 
poinformował, że w najbliższym czasie zwoła komisję rewizyjną związaną 
z działalnością CZOK. 
Radny Zdzisław Łomaszewicz poinformował, że w związku z pracami 
remontowymi na drodze Czaplinek- Połczyn Zdrój jest zorganizowany objazd przez 
miejscowość Sikory i droga do Sikor jest w bardzo złym stanie technicznym. 
Radny Władysław Wojtowicz przypomniał o braku chodnika przy drodze 177 
biegnącej przez miejscowość Pławno. 

Protokół sporządził 

Sebastian Matułojć 


